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Zusammenfassung

        
Während der entzündlichen Adnexerkrankung einer 22jährigen Patientin wurde die Serumkonzentration des Tumormarkers CA-125 bestimmt und der Wert 478 kU/l gemessen. Nach Abklingen der Entzündung wurde ein Malignom durch Laparoskopie weitestgehend ausgeschlossen, der CA-125-Wert war auf 70 kU/l abgefallen. Bei einer 34jährigen Patientin mit einer seit 10 Jahren bekannten Endometriose und einer akut aufgetretenen eitrig-fibrinösen Peritonitis wurde der CA-125-Wert mit 205 kU/l bestimmt. Am 4. postoperativen Tag lag der Wert bei 165 kU/l, am 13. und 26. postoperativen Tag wurden die Werte 273 kU/l und 168 kU/l gemessen. Entzündungszeichen lagen nicht vor.


      
        
Abstract

        
The serum concentration of the tumour marker CA 125 was determined during an inflammatory adnexitis of a young woman of 22 years of age, the measured value being 478 kU/l. After the inflammation had subsided, a malignoma was largely excluded by laparoscopy; the CA 125 value had dropped to 70 kU/l.


        
In a woman of 34 years of age who had an endometriosis that had been identified for the last ten years, as well as an acute suppurative fibrinous Peritonitis, the CA 125 value was found to be 205 kU/l. On the fourth postoperative day the value was around 165 kU/l, on the 13th and 26th postoperative day 273 kU/l and 168 kU/l, respectively. There were no signs of an inflammation.
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